

Referat – Bestyrelsesmøde, SIF Fodbold

Sted: Snekkersten Idrætscenter

Dato: Torsdag den 15. januar, 2026 kl. 18.00 – 21.30.

Deltagere: Erik, Birger, Jacob, Lotte, Søren, Frank, Jan, Mogens og Michael (referent).

Afbud: Hans-Jørgen, Nick og Nicolai

Temadrøftelse (kl. 18.30 – 19.30)

En Klub - En Følelse: hvordan vi skaber et større fællesskab i klubben, på tværs af alder, køn og roller i klubben. Oplæg ved Frank.

De mange gode ideer til at styrke fællesskabet og engagementet i klubben i forhold til træning og kamp, faciliteter, kommunikation og aktiviteter er efterfølgende blevet samlet og fordelt mellem Sportsudvalg (træning og kamp) Bestyrelse (faciliteter), Kommunikationsteamet (kommunikation) og Arrangementer (aktiviteter) i forhold til det videre arbejde, hvor der vil være nogle lavthængende frugter men også ideer og tiltag, som vil kræve flere hænder.

Dagsorden:

- Godkendelse af dagsorden
- Nyt fra bestyrelsen
 - Deltagelse i DBU Sjælland delegeretmøde, lørdag den 7. februar 2026 i Brøndby kl. 9.00 – 14.00
 - *Vores deltagelse: Michael og Frank*
 - DBU Sjælland Formandslounge for fodboldklubber i Helsingør Kommune onsdag den 4. marts kl. 18.00 – 20.30 i Espergærde
 - *Hovedtema vil være udrulning af ungdomsstrategi*
 - Deltagelse i DBU Fodboldens Kongres, lørdag den 7. marts 2026 i Aalborg
 - *Michael deltager*
- Generalforsamling onsdag den 25. marts
 - Praktik: dirigent, spisning, beretning m.m., som Mogens og Michael ruller ud.
 - Valg: Lotte og Søren er på valg og genopstiller begge. Udover dette er der en ledig bestyrelsespost i forbindelse med, at Pia tidligere er udtrådt af bestyrelsen. Forskellige kandidater og profil blev drøftet, således vi kan arbejde os hen imod, at der er fundet en kandidat til den ledige bestyrelsespost inden generalforsamlingen.
 - Eventuelle ændringer af vedtægter blev drøftet og det videre forløb i forhold til eventuelle forslag til generalforsamling drøftes på mail.

- DBU Sjælland netværksmøde for store fodboldklubber onsdag den 6. maj hos Boldklubben af 1973, Herlev
- Strategiseminar fredag den 19. september kl. 14.00 til lørdag den 20. september kl. 14.00 på Comwell i Snekkersten, hvor vi drøftede Hvad er næste skridt eks. hvad prioriterer vi, hvem går med det, tidshorisont m.m. på temaerne: Frivillighed og Forretning.
 - *Frivillighed:*
 - *En lille uformel arbejdsgruppe er indtil videre: vores 2 interesserede frivillige, Frank, Lotte og Mogens, hvor vi afventer resultatet af det første møde.*
 - *Forretning:*
 - *Nick indkalder til møde i sponsorgruppen, hvor vi gør status over det nuværende arbejde og hvilke indsatser, som vi skal vælge at gå med i første omgang.*
- Partnerskaber
 - Overblik over SIF samarbejder (oplæg fra Frank)
 - a. Har vi alt med og korrekte tovholdere
 - b. Hvad bruger/kan vi bruge disse samarbejder til?

Drøftelse blev udsat til bestyrelsesmøde i februar.
 - Helsingør Kommune
 - *Åben Skole - Samarbejde med børnehaver, SFO og Skoler, hvor der nu er indgået et samarbejde i 2025-2027. Frank er tovholder.*
 - *SLISU – Sundhed, lighed og idræt for socialt udsatte unge har modtaget en bevilling fra Novo Nordisk Fonden på 2.4 millioner over tre år), hvor bl.a. fodboldafdelingen indgår som samarbejdspartner. Michael er tovholder. Vi har modtaget et oplæg til de forventninger, som der stilles til os som modtagerklub for den målgruppe, som der arbejdes med.*
 - Danmarks Idrætsforbund
 - *Get2Sport (DIF) om inklusion. På møde med vores trænere og ledere onsdag den 8. januar blev der orienteret om Get2Sport samarbejdet ved Lars Kruse, DIF-konsulent.*
 - Kulturministeriet (KUM)
 - *Vi i Snekkersten Fodbold er nu kommet med i Kulturpas-ordningen, som såkaldt Kulturpas-aktør. Det betyder, at unge fra målgruppen, der får digitalt kulturpas, kan få 1000 kr. til mange forskellige aktiviteter inden for kultur, idræt og foreningsliv, eks. betaling af kontingent.*
 - DBU Sjælland
 - *"Gamechanger": en inkluderende kultur.*

Gamechanger konference onsdag den 17. december i Idrættens Hus, Brøndby med deltagelse af kommuner, specialforbund, DGI, DIF og kulturministeriet, hvor Michael deltog.

- *Børnefodbold: Jan og Morten M. er tovholdere*
- *Get Movin: Mogens er tovholder*
- *Ombold: Samarbejdet er forlænget til ultimo 2029 efter en ny bevilling fra Helsingør Kommune – og hvor fokus nu er på en ny samarbejdsaftale og hvordan midlerne skal fordeles mellem Ombold, DBU Sjælland og os. Frank er tovholder*
- *"En del af holdet" (parafodbold): Frank er tovholder*
- Økonomi
 - Regnskab 2025 og budget 2026.
 - *Saldobalance (status på regnskab) 2025, som udviser et pænt overskud, som der ser ud lige nu – og på det kommende bestyrelsesmøde blev det besluttet at drøfte ønsker til faciliteter m.m. med udgangspunkt i overskud på regnskab 2025.*
 - *Det er besluttet at udvælge en række poster, som vi følger tæt i 2025 og i første omgang kontingent, medlemsomsætning og sponsorindtægter.*
 - *Budget 2026: orientering om status på dette arbejde ved Erik, hvor der vil ligge et endeligt budget på det kommende bestyrelsesmøde.*
 - Medlemsindberetning 2025
 - *Orientering ved Mogens om udkast til indberetning af medlemmer, som har deadline den 31. januar.*
 - Helsingør Kommune: Tilskudsregnskab m.m.
 - *Orientering ved Mogens, hvor puljen for materialetilskud har deadline den 28. februar og hvor vi skal have gjort en ansøgning klar.*
- Personale
 - Frivillig koordinator
 - *På strategimødet i september havde vi frivillighed som tema bl.a. frivillighedskoordinator/ansvarlig og et udvalg i lighed med sponsorudvalg, overblik over hvor vi mangler hænder og indsatser i relation til rekruttering og pleje af frivillige.*
 - *Forældremøder er en mulighed for at italesætte at vi mangler hænder. Fremadrettet stiller Michael og Jan gerne op til forældremøder som en del af den præsentation af klubben, som der altid bør være på et forældremøde.*
 - *Michael og Frank færdiggør forældre præsentation skabelon, som fremadrettet skal kunne bruges af alle trænere med flere i forbindelse med forældremøder.*
 - "Mogens trapper ned"
 - *Status og det videre forløb*

- Snekkersten Idrætscenter
 - Samværsarena/klub-cafe i Snekkersten Idrætscenter
 - *Status fra Mogens og Erik*
- Andre udviklingsprojekter
 - *Flere omklædningsrum (herunder dommerfaciliteter), hvor vi bl.a. har drøftet en pavillon løsning*
 - *Trafiksikring Agnetevej mod tennisklubben og skiltning ved ind og udkørsel til P-pladsen, samt bedre og kraftigere gadebelysning herunder også den mørklagte p-plads.*
 - *Vaskeri: Vi er gået i dialog med L'Easy om leje/køb af maskiner – og i første omgang for at danne os et overblik over økonomien. Mogens har fremsendt overblik over økonomi og muligheder til Jacob og Michael, hvis vi vælger en løsning, hvor vi skal ud at søge fonde.*
- Sport
 - Orientering fra Jan bl.a. med udgangspunkt i de seneste referater fra møder i SPORT
 - *Adfærds- og sanktionspolitik blev godkendt af bestyrelsen.*
 - *Blå tråd blev taget til efterretning af bestyrelsen*
 - *Status på FCK og/eller FCN (FCH) samarbejdet, hvor beslutningen træffes af Sport men hvor Sport ønskede at give en status på den beslutning, som skal træffes på et kommende møde i afdeling SPORT.*
 - Orientering om nuværende honorering af trænere, ledere med flere i SPORT og de parametre som ligger til grund for dette.
 - *Orientering blev taget til efterretning, ligesom det blev besluttet at lægge de kriterier, som vi honorerer efter op på hjemmesiden, så vi sikrer fuld gennemsigtighed på dette område. Ligeledes blev det besluttet, at SPORT vil give et mere konkret bud på fundamentet for vores honorering af trænere.*
- Fastholdelse
 - *I forlængelse af strategimødet blev bl.a. muligheden for at skulle svare på 3-5 spørgsmål i forbindelse med udmelding. Michael kigger sammen med Frank ind i mulige værktøjer i første omgang, ligesom vi også vil have fokus på, hvorfor nye medlemmer vælger Snekkersten som klub. Vi er nu så langt, at vi har lagt os fast på relevante spørgsmål – og brug af kluboffice som værktøj – og afventer tilbagemelding fra kluboffice. Frank kunne fortælle, at DBU Sjælland selv søgte og fik disse informationer om udmeldelser m.m. – og derfor burde vi vel kunne få en kopi af dem. Vi får rakt ud til DBU Sjælland og/eller kluboffice.*
- Fit & Motion
 - *Brug og adgang blev drøftet – og det blev besluttet at igangsætte medlemskaber for eks. forældre til børn i klubben, som kunne gøre brug af det, medens børnene spillede fodbold. En evt. indtægt kan være med til at dække de udgifter, som der er omkring*

service, forsikring og materiel. Vi afventer et oplæg fra Mogens på et kommende bestyrelsesmøde, som også er blevet mere aktuelt, da aftenskolen (LOF) ikke mere gør brug af Fit & Motion – og vi derfor mangler denne indtægt til service af udstyr. Vi har inden sommerferien haft møde med Gym Danmark og DBU Sjælland om Fit & Motion og vores brug af det – og med et særligt fokus på et evt. opstart af et foreningstilbud.

- IT/kommunikation/presse
 - *Nyhedsbrev efterlyses af flere – skal vi igangsætte det – og det var der enighed om. I første omgang kigger vi på en skabelon/disposition for nyhedsbrevet, hvor Michael tager teten.*
 - *Referat fra bestyrelsesmøder forsøges også at blive lagt på de sociale medier i samarbejde med Katja – det kunne være i punktform i stil med de 3-5 vigtigste punkter. Michael tager den videre.*
- Forretning:
 - *Status på arbejdet i Forretning*
 - *Michael har talt med SDH omkring priser på tryk og har et møde i pipelinen med SDH omkring dette og eventuelt andre punkter.*
- Arrangementer 2026
 - *Royal Run 2. pinsedag, mandag den 25. maj, hvor Frank og Michael den 20. januar deltager i møde vedr. afvikling og vores muligheder som forening i at bidrage og dermed generere en indtægt til forening/årgang/hold.*
- Eventuelt
 - *Næste bestyrelsesmøde er torsdag den 26. februar 2025 kl. 18.00 – 21.30*

